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 Ismo Saari ym. tekivät seuraavan valtuustoaloiteen: 
 
 ”Valtuustoaloite 
 

Salon taloudessa on pitkään jatkunut rakenteellinen alijäämä. Asukasluku 
on edelleen laskussa, vaikka uusia työpaikkoja onkin kaupunkiimme 
syntynyt. Huomiota tulee kiinnittää siihen, että Salon ohella 
naapurikunnistamme vain Marttila oli viime vuonna muuttotappiokunta. 
Muuttovoittoa saivat Paimio, Sauvo, Kemiönsaari, Raasepori, Lohja, 
Somero ja Koski Tl. 
 

  Esitämme, että asian korjaamiseksi ja tulopohjan kasvattamiseksi 
ryhdyttäisiin viipymättä toimenpiteisiin.  

 
  Selvitetään mahdollisuuksia moottoritien kaikkien risteysalueiden 

kehittämiseksi. Näistä suurin vaikutus olisi Salaisten liittymän rakentamisen 
jälkeen syntyvät mahdollisuudet sekä kantatien risteysalue. Tavoitteena 
tulisi olla luoda moottoritien pohjoispuolelle edellytykset laajan työpaikka-
alueen syntymiseksi. Samassa yhteydessä olisi tarkasteltava voimassa 
olevaa yleiskaavaa Isokylän ja Toijalan osalta, päivitettävä se tämän 
päivän vaatimusten mukaiseksi ja tutkia myös alueen laajentamista ottaen 
huomioon kaupungin laaja maanomistus alueella. 

 
  Alueen kiinnostavuus vahvistuisi sekä moottoritien pohjoispuolisen 

työpaikka-alueen että eteläpuolisen asuntoalueen osalta, mikäli ELY-
keskuksen kanssa pystyttäisiin sopimaan mainostaulusta, jossa ilmenisi 
alueen kehittämistavoitteet. 
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 Lisäksi aloitteella oli yksi allekirjoittaja, jonka nimi ei ollut luettavissa. 
 
 Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen valmisteluun. 
 



 Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen kello 19:23.  


